
Referat af Generalforsamling 5.maj 2019 i G/F Ringgården

Til stede: Bestyrelsen samt 12 medlemmer.


Referent: Flemming Rosleff


Ad 1. Carsten Rygaard valgtes til dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indkaldt.


Ad 2. Formanden fremlagde bestyrelsens beretning, der var centreret om følgende punkter:


Snerydning, vedligehold af stisystemer, forbedringer af medlemsadministrationen samt Forsyning 
Helsingørs nye procedurer for afhentning af haveaffald og storskrald.


Det nuværende årlige kontingent på 750 kr. tillader, at den forventede genasfaltering af vore veje i 
2033 kan gennemføres uden meget store eengangsudgifter for medlemmerne.


Bestyrelsen henstiller til, at medlemmer, hvis parceller støder op til stisystemerne, hver især sørger 
for hækklipning og græsslåning, så stierne holdes farbare. Efter sidste års henstilling er det blevet 
bedre nogle steder, men der er stadig plads til forbedring.  


Der er sket administrative forbedringer af vort IT-medlemsdatabasesystem, som er afledt af vor 
engagement med “ForeningLet”


Formanden henstillede, at man husker at ajourføre sin e-mail adresse. Man kan tilmelde 3 email 
adressser, men kun den første mail får en kontingentopkrævning.


Den enkelte grundejer skal fremover selv bestille afhenting af haveafald og storskrald hos 
Forsyning Helsingør, enten ved telefonisk henvendelse eller mere enkelt via en app, der samtidig 
erindrer grundejeren om kommende afhentninger via en sms.


Under debatten spurgte Jytte Knudsen til ansvarsforholdene vedrørende snerydning. Bestyrelsen 
redegjorde for resultatet af kontakten desangående til foreningens advokat.


Advokatens tolkning er, at snerydningspligten påhviler den enkelte grundejer, og dette 
ansvarforhold ændres ikke af den snerydning, som bestyrelsens har aftalt med en lokal 
vognmand. Dette ansvarsforhold præciseres igen på foreningens hjemmeside.


Herefter godkendte forsamlingen bestyrelsens beretning.


Ad 3 + 4. Under punkterne økonomi og budget blev det præciseret, at budgettet forudsætter et 
årligt kontingent på 750 kr.


Der var spørgsmål fra foreningens revisor, Jytte Knudsen, til IT-budgettet. Kassereren redegjorde 
for de faste udgifter til “ForeningLet”, der nu driver medlemsdatabasen for en kvartalsafgift på 850 
kr., hvilket giver en besparelse i forhold til tidligere hos vores Webmaster.


“ForeningLet”s medlemsdatabase tillader også kontingentopkræving via Betalingsservice (BS), så 
kontingent kan opkræves automatisk via BS fra 2020, hvis man tilmelder sig nu.


Forsamlingen godkendte økonomiredegørelsen inklusiv budget med uændret kontingent på 750 
kr. årligt. 


Ad 5. Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne.


Ad 6. Birgit Lintrup blev genvalgt til formand og Paul-Ingvar Ohlsson som kasserer, Torben 
Madsen blev genvalgt til bestyrelsen, Tetra Moss som suppleant og Jytte Roestoff Knudsen som 
revisor. 




Ad 7. Der var intet til eventuelt.


Afslutningsvis takkede formanden dirigenten - og forsamlingen for god ro og orden, hvorefter 
Generalforsamlingen blev afsluttet med et “Stjerneskud” til de fremmødte.


Alle ønskes hermed en god sommer!


Den 6. maj 2019


Carsten Rygaard



